
Svar från João de Deus Pinheiro på kommissionens vägnar

(7 maj 1999)

Kommissionen välkomnar Europaparlamentets betänkande om rättvis handel. Den är i färd med att
slutföra ett meddelande i denna fråga som snart kommer att kunna offentliggöras. I anslutning till
offentliggörandet väntas en bred diskussion med alla dem som berörs av och intresserar sig för rättvis
handel. Efter det att denna samrådsperiod löpt ut bör kommissionen vara i stånd att utforma en
heltäckande politik avseende rättvis handel.

Information om de projekt som finansierats av kommissionen sänds direkt till frågeställaren och Europa-
parlamentets sekretariat.

(1999/C 370/157) SKRIFTLIG FRÅGA P-0795/99

från Reimer Böge (PPE) till kommissionen

(22 mars 1999)

Angående: Slakttransporter

I Europeiska unionens budget för 1999 framgår det i kommentaren till artikel B2-511 att ett belopp på
2 500 000 euro avsatts för kontroll av djurskyddet under slakttransporter inom eller utom Europeiska
unionen. Samma formulering fanns med i budgetarna för 1997 och 1998. Kan kommissionen förklara
varför ingenting av dessa pengar hittills använts för detta viktiga ändamål trots att det funnits gott om tid
att utarbeta lämpliga förslag?

Svar från Franz Fischler på kommissionens vägnar

(7 maj 1999)

Kommissionen har inom Generaldirektoratet för konsumentpolitik med konsumenthälsa (DG XXIV) skapat
Kontoret för livsmedels- och veterinärfrågor med uppgift att genomföra kontroller av tillämpningen av den
europeiska lagstiftningen beträffande djurskydd, som fastställs i rådets direktiv 91/628/EG av den
19 november 1991 om skydd av djur vid transport, och om ändring av direktiv 90/425/EEG och
91/496/EEG (1).

Kommissionen håller på att undersöka lösningar och administrativa medel för att göra beloppet enligt
budgetpost B2-511 tillgängligt för Kontoret för livsmedels- och veterinärfrågor för att stärka kontrollerna
av transport av slaktdjur inom och utanför gemenskapen.

(1) EGT L 340, 11.12.1991.

(1999/C 370/158) SKRIFTLIG FRÅGA E-0796/99

från Paul Rübig (PPE) till kommissionen

(6 april 1999)

Angående: Förpackning av mjölk i 180 ml-flaskor

Enligt direktiv 75/106/EEG (1)om färdigförpackning av vissa vätskor efter volym tillåts förpackning av
mjölk och mjölkdrycker (med undantag för yoghurt) endast i vissa förpackningsvolymer. I den undre delen
av skalan befinner sig förpackningsvolymerna 200 ml och 250 ml.

De minsta flaskor som står till förfogande för förpackning av mjölk i Österrike har en volym på 250 ml.
Denna volym har visat sig sig vara för stor särskilt för leveranser till daghem. Det finns även flaskor med
en volym på 180 ml, som egentligen är avsedda för yoghurt. Att köpa in 200 ml-flaskor vore olönsamt för
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